
ROMANIA 
JUDETUL GALATI
COMUNA FOLTESTI
CONSILIUL LOCAL

PROCES – VERBAL

Încheiat astăzi 29.02.2024 in cadrul sedintei ordinare a Consiliului Local al com. 
Foltesti, jud. Galati.

Sedinta se desfasoara in sala de sedinte a Primariei Foltesti .
La sedinta participa urmatorii  consilieri  :  Navalici Anamaria,  Beliu Iconomescu

Aureliana,  Neculache  Netuta,  Mistreanu  Ioan,  Tecuceanu  Paraschiv,  Danaila  Paul,
Enache Paraschiv, Vlad Geta Manuela, Iurascu Gina Mariana, Iacob Marcela, Busteanu
Cristian Tudorel, Stamate Iordan si Horoi Anina – Georgiana. 

Consilierii au fost convocati in scris cu adresa nr. 856 / 22.02.2024.
Dupa efectuarea apelului nominal si tinerea evidentei  participarii  la sedinta a

consilierilor, secretarul comunei, informeaza consilierii ca sedinta este legal constituita.
In continuare se propune alegerea presedintelui  de sedinta.  Dnii  consilieri  au

propus ca presedintele de sedinta sa fie dna Beliu Iconomescu Aureliana, deoarece
fiecare consilier  local  trebuie sa fie presedinte al  sedintei  timp de 3 luni  in  ordinea
alfabetica a numelui.

Supus  la  vot  s-a  aprobat  cu  12  voturi  “pentru  “  ca  dna  Beliu  Iconomescu
Aureliana sa fie presedinte al sedintei.

Dupa desemnarea presedintelui de sedinta, acesta prezinta domnilor consilieri
proiectul ordinei de zi :

1. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii  bugetului local pe anul 2024. 
2.  Proiect  de  hotarare  privind  aprobarea  organizarii  licitatiei  publice  pentru

concesionarea pasunii proprietate publica a UAT Comuna Foltesti, judetul Galati.
3. Cereri, interpelari, raspunsuri.
Dupa prezentarea acestuia, se supune la vot  .
Supus la vot s-a aprobat proiectul ordinei de zi, cu 13 voturi “pentru” .
Presedintele  de  sedinta  acorda  cuvantul  dlui  primar  sa  prezinte  proiectul  si

referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi presedintele comisiei
de specialitate, prezinta avizul comisiei de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu
13 voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate absoluta.

Inaintea supunerii la vot se fac discutii :
Dl. primar aduce la cunostinta ca in legatura cu cainii fara stapan cautam o firma

pe SEAP ptr strangerea cainilor.



Dna Iurascu afirma ca la Corod sau asociat cu o firma si au rezolvat problema,
nu putem sa facem si noi la fel?

Dl. primar raspunde ca a avut o sedinta la Prefectura si erau si cei care sunt la
Corod, numai ca preturile erau cam mari.

Dupa  aceea  am  avut  discutii  la  Tulucesti  cu  primarii  din  localitatile  Cuca,
Scinteiesti, Tulucesti si Frumusita si am ajuns la concluzia sa facem un contract cu o
societate despre care  am discutat  si  asa o sa facem. Am prins in  buget  sume ptr
strangerea a 50 de caini ca atat ne permitem.

Dupa discutii se supune la vot proiectul de hotarare.
Supus la vot s-a aprobat cu 13 voturi “pentru”.
In continuarea sedintei  se trece la punctul nr. 2 din ordinea de zi :  Proiect de

hotarare  privind  aprobarea organizarii  licitatiei  publice  pentru concesionarea pasunii
proprietate publica a UAT Comuna Foltesti, judetul Galati.

Din nou presedintele de sedinta acorda cuvantul dlui primar sa prezinte proiectul
si referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi presedintii comisiilor
de specialitate, prezinta avizele comisiilor de specialitate.

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu
13 voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate absoluta

Supus la vot s-a aprobat cu 13 voturi “pentru”.
Dupa aprobarea celor doua proiecte de hotarare se trece la punctul nr. 3 din

ordinea de zi : Cereri, interpelari, raspunsuri.
La  acest  punct  presedintele  comisiei  de  invatamant,  dna  Neculache  Netuta

solicita  prezentarea  unui  punct  foarte  nevralgic  pe  care  la  dezbatut  in  sedinta  pe
comisie din  data de 28.02.2024 si anume, de a contracta serviciile unei firme de paza
ptr asigurarea protectiei la Scoala Foltesti prin plata unui paznic.

Totodata comisia propune  sa se plateasca un paznic (agent de securitate) ptr 8
ore pe zi fara a se lua in calcul vacantele scolare si zilele de sambata si duminica.

Dl. primar face cunoscut faptul ca nu sunt bani in buget pentru asa ceva dar
daca se vrea, vedem ce putem face macar pana la vacanta de vara si dupa aceea vom
mai vedea.

Supusa  la  vot  propunerea  comisiei  de  invatamnat  se  aproba  cu  13  voturi
“pentru”.

Dupa toate discutiile purtate la acest punct, presedintele sedintei constatand ca
nu  mai  sunt  probleme  de  dezbatut,  declara  sedinta  incheiata  si  multumeste  d-lor
consilieri pentru participare.

Dupa  declararea  incheierii  lucrarilor  sedintei,  secretarul  invita  consilierii  sa
semneze in registrul cu prezenta acestora la sedinta.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal .

    PRESEDINTE DE SEDINTA ,                           SECRETAR GENERAL,
        Aureliana ICONOMESCU BELIU                    Marian CILICHIDREANU 


